
Protokoll for styremøte 19.12.2018 kl. 11.00 på kontoret i Voldgaten 97 1632 
Gamle Fredrikstad 

Tilstede: Ken Jackson, Sylvie Winnie Beathe Simonsen, Turid Haaland, Liv 
Helene Johansen, Anne-Lise Nilsen

Forfall: Irene Antonsen, Anders Hauge Olsen

 

Saksliste 

Sak 122/18 Godkjenning av innkalling

Vedtak         Innkallingen godkjent

Sak 123/18 Godkjenning av saksliste

Vedtak         Sakslisten godkjent

Sak 124/18 Godkjenning av protokoll fra 13.11.2018

Vedtak Protokollen godkjent

Sak 125/18 Økonomi fra Økonomiansvarlig Sylvie Simonsen

Vedtak         Sylvie Simonsen orienterte til styret om økonomien i laget, og hun

                      kom også med et budsjett som styret godkjente.

 Årsplan for 2019 

Vedtak         Datakurs for styret og for medlemmer so

                      1 mai, deltar i 1 mai toget

                      Mangfolddagen i Juni

                      Fredrikstad Pride

                      Seilskuta som kommer til Fredrikstad i sommer 2019, få til et besøk

                      når den ligger ved kaia, Anders Hauge Olsen tar seg av denne

                      jobben 

                      3 desember 2019
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Vedtak Protokollen godkjent 

Økonomiansvarlig Sylvie Simonsen 

Vedtak         Sylvie Simonsen orienterte til styret om økonomien i laget, og hun

kom også med et budsjett som styret godkjente. 

Vedtak         Datakurs for styret og for medlemmer som vil være med

1 mai, deltar i 1 mai toget 

Mangfolddagen i Juni 

Fredrikstad Pride 

Seilskuta som kommer til Fredrikstad i sommer 2019, få til et besøk

når den ligger ved kaia, Anders Hauge Olsen tar seg av denne

3 desember 2019 

Protokoll for styremøte 19.12.2018 kl. 11.00 på kontoret i Voldgaten 97 1632 

Tilstede: Ken Jackson, Sylvie Winnie Beathe Simonsen, Turid Haaland, Liv 

Vedtak         Sylvie Simonsen orienterte til styret om økonomien i laget, og hun 

m vil være med 

Seilskuta som kommer til Fredrikstad i sommer 2019, få til et besøk 

når den ligger ved kaia, Anders Hauge Olsen tar seg av denne 



                     Skal fortsette med medlemsmøtene på Holmen Eldresenter, ha 

                     åpent møte/ medlemsmøte 2 ganger i året, Innspill til forslag på 

                     åpent møte: NAV Bilsøknad, NAV. Invitere Diagonoselagene til 

                     medlemsmøtene, og på stand 

 Valgkomite 

Vedtak        Anne-Lise Nilsen spør Eli Brenstad og Ragnhild Skovly Hartviksen om  

                    de vil sitte i valgkomiteen 2019, skal også spørre Ragnhild om hun vil 

                     være revisor 2018. Ken Jackson skal spørre Willy Aagaard om han 

                     har et forslag på revisor for 2019. 

 Valg av Økonomiansvarlig 

Vedtak          Sylvie Simonsen vil bli valgt til å sitte som økonomiansvarlig for  

                       2019-2020 

Sak 127/18 Hva gjør vi med eldre i 2019 – Forslag om anbefaling av  

                      Ergoterapeut i kommunale råd (BU HMS) 

Vedtak         Ken Jackson orienterte til styret ang denne saken, og at det burde 

                      være en som kan være en støtte for Ergoterapeut i kommunen slik 

                      at det blir lettere for eldre og få kontakt 

Sak 128/18 Stand 2019 

Vedtak           Turid Haaland har ikke fått noe svar, så det blir tatt opp igjen på  

                        neste styremøte 

Sak 129/18 Oppsummering fra 3 Desember 

Vedtak         Et godt oppmøte på denne dagen, alle var veldig fornøyde med 

                      opplegget. Synd at andre lag ikke kom, må starte mye tidligere til 

                      neste år. NHFU var vanskelig å få noe kontakt med, men når det ble 

                      åpnet en side på FB da gikk det ganske bra. Dette kostet ikke NHF 

                       Fredrikstad så mye, for SAFO Øst betalte regningen, Annonsene i 



                        FB og på FB betalte NHF Fredrikstad 

Sak 130/18 Bane Nord – Melding om oppstart av planarbeid 

Vedtak         Anne-Lise Nilsen orienterte til styret om oppstarten av  

                      planarbeidet for Bane Nord, NHF Rygge og Råde vil gjerne  

                      samarbeide med NHF Fredrikstad i og med at dette gjelder  

                      Fredrikstad også. Det ble tatt opp et forslag på Anders Hauge Olsen  

                      ifra NHF Fredrikstad, Anne-Lise Nilsen sender forslaget til NHF 

                      Rygge og Råde 

Sak 131/18 Oppsummering fra NHF Fredrikstad julebord 

Vedtak         Alle var veldige fornøyde med kvelden og alle syndes maten var  

                      god, så alt i alt en vellykket kveld 

Sak 132/18 Eventuelt 

 Gaveutlevering 

Vedtak         Ken Jackson leverte ut en gave til hele styret som en takk for en 

                       god jobb laget har gjort i året 2018 

 

Møtet hevet kl 13.15                    Neste styremøte er 15.01.2019 på kontoret i  

                                                                 Voldgaten 97 1632 Gamle Fredrikstad 

                                                                                          Kl. 12.00 

 

NHF Fredrikstad 

Anne-Lise Nilsen 

Sekretær 

 

 


